

PUBLIC TENDER NOTICE
request for water purification
chlorine tab 0.33mg and 1.67 g .
TENDER: SD-CRS-SD-ZAL-SD8098-
2026

Catholic Relief Services (CRS) – United States Conference of Catholic Bishops is a nonprofit non-governmental international relief and development organization working with international and local partners and serving people on the base of need, not creed, race or nationality in more than 100 countries in five continents. Catholic Relief Services Sudan is a country program of Catholic Relief Services which is an international humanitarian agency working to alleviate human sufferings and foster human development in Sudan.

In relation with this, CRS Sudan program would like to invite legally registered potential companies/vendors to chlorine tab 0.33mg and 1.67 g .

Potential Companies / vendors who are interested in participating in the tender should have:

- 1) Company Profile
- 2) Financial Proposal - (Annex 1)
- 3) Valid Business License in Sudan
- 4) Valid Tax Registration Certificate
- 5) Evidence of Past Experience in Similar Trade

The complete tender documents together are available at CRS offices located in:

1- Zalingei

during office hours Sunday to Thursday from July 30th, 2026, to August 09th 2026, at 4:00 P.M Sudan Standard Time.

إعلان مناقصة عامة
طلب توفير اقراص الكلور
g1.67 و mg 0.33
للمراكز رقم المناقصة :
SD-CRS-SD-ZAL-SD8098-2026

منظمة الخدمات الإغاثية الكاثوليكية (CRS) – مؤتمر الأساقفة الكاثوليك في الولايات المتحدة هي منظمة دولية غير حكومية وغير ربحية تعمل في مجال الإغاثة والتنمية بالتعاون مع شركاء دوليين ومحليين وتقدم خدماتها للأشخاص على أساس الحاجة، وليس على أساس العقيدة أو العرق أو الجنسية، في أكثر من 100 دولة في خمس قارات. منظمة الخدمات الإغاثية الكاثوليكية في السودان هي برنامج قطري لمنظمة الخدمات الإغاثية الكاثوليكية، وهي وكالة إنسانية دولية تعمل على التخفيف من معاناة البشر وتعزيز التنمية البشرية في السودان .

في هذا الصدد، يود برنامج CRS
السودان دعوة الشركات المسجلة
/الموردين توفير كلور

يجب أن تتوفر في الشركات/موردين الذين لديهم
الراغبة في المشاركة في المناقصة الشروط التالي
ة :

- ملف تعريف عن الشركة
- العرض المالي - (الملحق 1)
- رخصة تجارية سارية المفعول في السودان
- شهادة تسجيل ضريبي سارية المفعول
- دليل على الخبرة السابقة في مجال عمل مماثل يمكن الحصول على وثائق العطاء الكاملة من مكاتب CRS الموجودة في

1- زالنجي

خلال ساعات العمل من الأحد إلى الخميس من 30 يوليو 2026 إلى 09 أغسطس 2026 الساعة 00:4 مساءً بالتوقيت السوداني.

contact us: sudan.rfgs@crs.org

يجب تقديم العطاءات المكتملة حسب الأصول إما عبر tenders.sudan@crs.org أو البريد الإلكتروني مظروف مغلق موجه إلى مكتب CRS دارفور المذكورة أعلاه ومكتوب عليه بوضوح "اسم المزايد وعنوانه وختمه القانوني وتوقيعه واسم الفئات المعنية"

"Bidders Name, Address, legal stamps, signatures and name of particular categories" and submit their administrative & financial documents in sealed envelope and shall put into the Tender box provided for the purpose. Submission of proposal to any other email address will not be considered.

The last bid submission date is June 18th, 2026, up to 4:00 P.M Sudan Standard Time. Bids after closing date and time will not be accepted.

Catholic Relief Services (CRS) reserves the right to reject all or part of the bids. For further information, bidders can

وتقديم المستندات الإدارية والمالية في مظروف مغلق ووضعها في صندوق العطاءات المخصص لهذا الغرض. لن يتم النظر في العطاءات المقدمة إلى أي عنوان بريد إلكتروني آخر .

آخر موعد لتقديم العطاءات هو 09 أغسطس 2026، حتى الساعة 00:4 مساءً بتوقيت السودان القياسي. لن يتم قبول العطاءات بعد تاريخ ووقت الإغلاق .

تحتفظ منظمة Catholic Relief Services (CRS) بالحق في رفض جميع العطاءات أو جزء منها. لمزيد من المعلومات، يمكن للمتقدمين الاتصال بنا على: sudan.rfgs@crs.org